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Szám: 150-16/2009. 

J E G Y Z İ K Ö N Y V  

Készült:  Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2009. szeptember 
15-én 17 órakor kezdıdı rendes, nyílt ülésérıl. 

Az ülés helye: Kislıdi Hivatal tanácsterme (Kislıd, Hısök tere 1.) 

Jelen vannak: 

 Somogyi Anna polgármester 

 Adonyi Józsefné képviselı 

 Dr. Lóderer Alajos képviselı 

 Juhász Ervin képviselı 

 Kléri Gyula képviselı 

 Magvas Antal képviselı   

 Marosi Ödön képviselı 

 Üregi Éva képviselı 

Tanácskozási joggal jelen van: 

 dr. Szivák Péter körjegyzı 

 Seleski Piroska 

Igazoltan távol maradt: 

 Kissné Krámli Gabriella képviselı 

 Széplábi Ferenc képviselı   

 

Somogyi Anna polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm a Képviselı-testületet, és amegjelenteket. Megállapítom, hogy a 
képviselı-testületi ülésen a 10 fı képviselıbıl 8 fı jelen van, az ülés határozatképes, így azt 
megnyitom. 
A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, hozzászólása? Amennyiben nincs, 
szavazzunk a napirend elfogadásáról! 

Aki a javasolt napirenddel egyetért, kérem, szavazzon! 

Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
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Napirend: 
 
 

1.) Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

2.) Az Önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
3.) A Bursa Hungarica felsıoktatási önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2010. évi 

fordulójában való részvétel. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

4.) A bányatelepi lakosok csatornahálózat kiépítésére irányuló kérelmének tárgyalása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

5.) Vegyes ügyek 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
 

Napirendi pontok tárgyalása: 

1.Napirendi pont: 

Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

Somogyi Anna polgármester: 
A lejárt határidejő határozatok közül kiemelném a borsodpusztai U-alakú épületben lakó 
családok kiköltözésének támogatását. Az utolsó két csalás is elhagyta az életveszélyessé 
nyilvánított épületet, sikerült pontot tenni ennek a több éve húzódó ügynek a végére. Az épület 
bontása is megkezdıdött már, ahogyan arra az ajkai Építésügyi Hatóság kötelezett minket. 
Kérdezem, hogy van-e valakinek hozzászólása. 

Amennyiben nincs hozzászólás, kérlek titeket, hogy fogadják el a határozati javaslatot. 

Aki elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze azt! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 50/2009. (IX. 15.) 
számú határozata 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadja a 
Polgármester lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóját. 
 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: azonnal 
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2.Napirendi pont: 

Az Önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Kérdezem, hogy van-e valakinek kérdése az Önkormányzat gazdálkodásával kapcsolatos 
beszámolóval kapcsolatban? Egyenlıre kiegyensúlyozottan tudunk mőködni, a számlánkon 
még van pénz, év végére lehet, hogy nem lesz, elképzelhetı, hogy hitelhez kell folyamodnunk. 
A probléma a bevételi oldalon fog jelentkezni, ugyanis a tervezett telek eladásokból idáig nem 
folyt be pénz az Önkormányzat számlájára, és ha a közeljövıben sem fog, akkor ez egy közel 
10 milliós bevételi hiányt jelent. Az E-ON egy hónapon belülre ígérte a közvilágítás 
kivitelezését. Ha ez megvan, akkor át lehet adni az utcasort, és megkezdıdhet az értékesítés. 

Marosi Ödön képviselı: 
Vannak érdeklıdık a telkek után? 

Somogyi Anna polgármester: 
Akad egy-kettı, de ez még nem jelent semmit. Emlékszem, hogy a Patak utcai hét telket sem 
az elızetesen érdeklıdıknek adtuk el.  

Kléri Gyula képviselı: 
Az kiadások teljesítésével kapcsolatban kérdezném, hogy a mélyépítı-ipari tevékenységre 
szánt közel 8 millió forint mire van félretéve, és miért olyan alacsony a teljesítés. 

Somogyi Anna polgármester: 
A mélyépítı ipar tevékenység szintén az új utcasor építésével kapcsolatos, a víz és a szennyvíz 
hálózat kiépítésének költségeit foglalja magába Ezzel kapcsolatban a teljesítés már megtörtént. 
A kivitelezıvel úgy állapodtunk meg, hogy a telkek eladásából származó bevételbıl fogjuk a 
számlát kiegyenlíteni. Év elején beterveztük a telekeladásból származó bevételt, aminek egy 
része erre a kiadásra lesz fordítva. Mivel idáig bevételünk nem volt, így a kiadási oldal 
rendezése is várat magára. 

Kléri Gyula képviselı: 
További kérdésem, hogy a közutak, hidak fenntartása mit takar? Látom, hogy abból is volt már 
teljesítés, de sok olyan út van még a faluba, amit javítani kellene. Amit én a legsürgısebbnek 
látok az a Dózsa utca. Több helyen ki van már kezdve az aszfalt, ha jön ısszel a csapadék, 
aztán a fagyok, teljesen tönkre fog menni az egész. 

Juhász Ervin képviselı: 
A Görgey is igen rossz állapotban van. A sokszorosát is el tudnánk a falu útjaira költeni, mint 
ami rendelkezésre áll. 

Kléri Gyula képviselı: 
Tisztában vagyok vele, de vegyük figyelembe, hogy itt az úton lefolyó víz sokkal nagyobb 
károkat tud tenni, mint más utakon. Ezen kívül nagyon nagy problémának tartom, hogy a 
közmővek munkatárai hónapokig ott hagyják a felbontott utakat, úgy hogy nem temetik be a 
gödröket, nem döngöli le megfelelıen az aszfaltozás elıtt. Nekünk meg nincs ott ilyenkor egy 
mőszaki ellenırünk, akik a visszaaszfaltozás folyamatát ellenırizé. Az lenne a kérésem, hogy a 
munkák elvégzése után a közmővek javítását végzı emberek, gondolok itt elsısorban a 
Bakonykarszt munkatársaira, ha megállapítják, hogy mőködıképes a rendszer, akkor úgy 
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temessék be a gödröket, hogy az megfelelı legyen, és hamarabb kerüljön sor a betonozására, 
illetve az aszfaltozásra. 

Somogyi Anna polgármester: 
Rendben, megértettük a kérést. Megkérem a Körjegyzı Urat, hogy fogalmazzon meg egy 
levelet a Bakonykarszt Zrt. ajkai Üzemmérnökségére, hogy nem vagyunk megelégedve a 
csıtörések utáni helyreállítási munkák színvonalával. Szíveskedjenek a felbontott utak 
helyreállítását hamarabb, és nagyobb körültekintéssel végezni. Mőszaki ellenırt sajnos a 
jövıben sem tudunk minden egyes ilyen munkához kiküldeni, ugyanis nincsen rá kapacitásunk. 

Dr. Lóderer Alajos képviselı: 
Ha már az utaknál tartom, szerintem a Rákóczi utcára kellene odafigyelnünk. Az egy stabil 
masszív út, de sajnos a pereme kezd letöredezni. Ha nem csinálunk vele valamit, pár év és két 
autó nem tud rajta egymás mellett elmenni. Kár lenne ezt megvárni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Van most egy pályázati kiírás, amin vízelvezetéssel kapcsolatban lehetne 10% önerı mellett 10 
millió forint körüli összegre pályázni. Ebbe az általatok felvázolt problémák megoldása is 
beleférne. Nem egyszerő pályázat, különféle tanulmányokat kell készíteni hozzá, amit 
szakember közel fél millió forintos megbízási díjért vállal el. Felkerestem egy hölgyet a 
pályázatot kiíró szervnél, aki segítséget ígért nekem a tanulmány, illetve az egész pályázat 
elkészítésében. Elıreláthatólag egy jó hónapos munka lenne ennek a pályázatnak a megírása, 
de amennyiben nyer, számos problémánkat meg tudjuk oldani a kapott pénzbıl. Azt javaslom, 
hogy az utak fenntartására szánt maradék pénzünkhöz egyenlıre ne nyúljunk, hanem a pályázat 
eredményét megvárva tegyük azt félre az önerı biztosítására. 

Marosi Ödön képviselı: 
Ebbıl a szők egy millió forintból nagy dolgokat úgy sem tudnánk megvalósítani. Bízzunk a 
pályázat sikerességében. 

Somogyi Anna polgármester: 
Nincs az már csak 500 ezer forint. Félévkor volt még, ha jól megnézitek 700 ezer forint, de 
abból július 1. óta már költöttünk pénzt felújításokra. Van további észrevétel, vagy kérdés az 
elıterjesztésben foglaltakkal, vagy az elhangzottakkal kapcsolatban? 

Amennyiben nincs hozzászólás, szavazásra bocsátom a kérdést. 

Aki elfogadja az Önkormányzat I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámolóban foglaltakat, 
kérem kézfeltartással jelezze azt! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 51/2009. (IX. 15.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete az Önkormányzat I. 
félévi gazdálkodásáról szóló beszámolót elfogadja. 
 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: 2009. szeptember 15. 
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3. Napirendi pont: 

A Bursa Hungarica felsıoktatási önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2010. évi 
fordulójában való részvétel. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

Somogyi Anna polgármester: 
A pályázati kiírás nem változott semmit sem, ugyanaz, mint tavaly volt. A szociálisan 
rászoruló felsıoktatásban részt vevı tanulóknak ítélhetjük oda a támogatást. A szociális 
rászorultság feltételei központilag nincsenek rögzítve. Mi döntjük el, hogy kit tartunk 
rászorulónak. A rászorultság foka alapján különbözı összeg adhatók a tanulóknak. A 
legkisebb adható összeg 1000 Ft, a legtöbb pedig 5.000 F havonta, ezt még az Állam 
kiegészíti, illetve a Megyei Önkormányzat kiegészítheti. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Most csak arról kell dönteni, hogy kíván-e az Önkormányzat csatlakozni az 
ösztöndíjpályázathoz, vagy nem. Hogy kinek mennyit ad, arról valamikor október folyamán 
kell majd határozni. 

Marosi Ödön képviselı: 
Van arról információnk, hogy hány embert érinteni ez a kiírás? 

Somogyi Anna polgármester: 
Összeszámoltuk a Gabival, hogy jelenleg 6 felsıoktatásban részt vevı nappali tagozatos tanuló 
van Kislıdön. Nem biztos, hogy mindenki igényelné közülük, de elképzelhetı, mert már az 
iskolában felhívják a tanulók figyelmét erre a lehetıségre, illetve arra, hogy érdeklıdjenek az 
önkormányzatoknál a pályázati lehetıségrıl. Ketten már kérdezték is tılem, hogy lesz-e 
Kislıdön ilyen lehetıség ebben az évben. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Számolni kell azokkal a gyerekekkel is, akik most végeznek középiskolába, és jövıre 
szeretnének felsıoktatási intézményben tanulni. Számukra van kitalálva a B-típusú kiírás, ami 
azt jelenti, hogy a felsıfokú tanulmányaik elsı hat félévére állapíthat meg számukra az 
Önkormányzat támogatást. Ez már nagyobb kiadás, mert itt három évre vállalnak 
kötelezettséget a támogatás fizetésére. 

Somogyi Anna polgármester: 
Így van. Ha valakinek B típusú kiírás alapján adunk támogatást, akkor azt három évig 
fizetnünk kell.  

Üregi Éva képviselı: 
Szerintem azt kell eldöntenünk, hogy mennyi pénzt tudunk szánni az Önkormányzat 
költségvetésébıl erre a célra. Ha jól emlékszem már tavaly már nem vettünk részt a Bursa 
Hungaricán, épp a költségvetés szőkössége, illetve a pályázatok elbírálásának nehézségei miatt. 
Az idén nem tudom változott-e fentiek tekintetében a helyzet? 

Marosi Ödön képviselı: 
Már tavaly is hangsúlyt kapott döntésünkben az elbírálás igazságtalanságainak veszélye, és ez 
szerintem semmit sem változott. Nem tudjuk kikerülni, hogy jól menı vállalkozók 
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gyermekeinek ne adjunk ösztöndíjat, mert a benyújtott papírok alapján rászorulónak fognak 
minısülni. Arról nem is beszélve, hogy anyagi helyezetünk sem úgy áll, elég ha a telek 
eladásokból befolyó pénz elmaradására gondolunk, hogy csatlakozzunk. 

Somogyi Anna polgármester: 
Azon a véleményem vagyok én is, hogy a tavalyi évhez hasonlóan idén se vegyünk részt a 
Bursa Hungarica ösztöndíjpályázaton. Szeretné még valaki elmondani a véleményét? 

Amennyiben nem, szavazásra bocsátom a kérdést! 

Aki egyetért azzal a javaslatommal, hogy 2010. évi Bursa Hungarica ösztöndíjpályázathoz ne 
csatlakozzunk, kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 52/2009.   (IX.15.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy Kislıd 
Község Önkormányzata nem csatlakozik a Bursa Hungarica Felsıoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2010. évi fordulójához. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: 2009. szeptember 30. 

 
 

4. Napirendi pont: 

A bányatelepi lakosok csatornahálózat kiépítésére irányuló kérelmének tárgyalása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Az elıterjesztés, illetve a mellékletként csatolt levél tartalmazza a probléma forrását, valamint a 
Bányatelepen lakók kérését vezetékes víz és szennyvízhálózat kiépítésére vonatkozóan. Annyit 
elmondanék, hogy a közmő kivezetésére vonatkozó terveket az Önkormányzat körülbelül 2 
millió forintért elkészítette, egy a tervekhez szükséges szakértı véleményt ebben az évben 
fizettünk ki, ez 300 ezer forintba került. A beruházás elvégzéséhez érvényes, jogerıs vízjogi 
építési engedély megvan. Amennyiben lesz erre vonatkozóan pályázat kiírva, benyújtjuk 
pályázatunkat és megvalósítjuk a beruházást. Egy tavaly készített költségbecslés alapján a víz 
38 millió a szennyvíz beruházás 35 millió forintba kerülne. A szennyvíz azért olcsóbb, mert azt 
a vasútállomásnál rá lehet kötni a már meglévı hálózatra, és nem kell a falutól kiépíteni. 
Jelenleg is van víz és csatornamő kiépítésére vonatkozó pályázat, de az nem vonatkozik 
külterületi lakóövezetekre. Beindult egy ilyen irányú önkormányzati, illetve környezetvédelmi 
lobby tevékenység, ami a külterületek szennyvízelvezetésére vonatkozik, hiszen jelenleg ezek 
szennyezik a legjobban a környezetet. Amint megjelenik erre vonatkozóan egy pályázati kiírás, 
benyújtjuk rá pályázatunkat. 

Seleski Piroska: 
Szeretném elmondani, hogy a költségbecslésben lévı árat irreálisan magasnak találjuk, egy 
bányatelepi vállalkozó azt mondta, hogy ı a felébıl is meg tudná csinálni. 
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Somogyi Anna polgármester: 
Tételezzük fel, hogy 40 millióból meg lehet csinálni. Az még mindig akkora összeg, hogy az 
Önkormányzat, és gondolom a lakosok sem tudják elıteremteni. Arról nem is beszélve, hogy a 
jelenlegi törvényi szabályozás szerint a 15 millió forintot meghaladó értékő beruházások 
megvalósítására közbeszerzési eljárást kell kiírni. 

Seleski Piroska: 
Rendben van, hogy kötelezettséget vállal az Önkormányzat a víz és szennyvízberuházás 
megvalósítására, amennyiben erre vonatkozóan pályázat lesz kiírva, de addig is meg kell 
oldanunk valahogyan a szennyvízelvezetés problémáját, mert havi szinten vita van a szennyvíz 
elszállításának fizetésébıl. 

Somogyi Anna polgármester: 
Ez már egy másik történet. A bányatelepi lakosok a víz és szennyvízhálózat kiépítésére 
vonatkozóan keresték meg a Képviselı-testületet, errıl beszéltünk idáig, és ezzel kapcsolatban 
azt tudjuk mondani, amit az elıbb ön is elmondott, hogy pályázat kiírását követıen elindítjuk a 
beruházás megvalósítását. Ezzel minden jelenlévı képviselı társam egyetért? Amennyiben 
nincs a témával kapcsolatban további vélemény, szavazásra bocsátom a kérdést! 

Aki egyetért azzal, hogy határozatba foglalva kifejezzük szándékunkat a Kislıd, Bányatelep 
víz és szennyvízberuházásának megfelelı pályázati kiírás megjelenése esetén történı 
megvalósításáról? 

Aki javaslatommal egyetért, kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 53/2009.   (IX.15.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy 
szándékában áll egy külterületi településrészekre is kiterjedı víz- és 
szennyvízhálózat kiépítésére vonatkozó pályázati lehetıség esetén a már 
meglévı Kislıd, bányatelepi vízjogilag engedélyezett építési engedély 
birtokában pályázatot benyújtani, és a bányatelepi víz-és szennyvízberuházást 
megvalósítani. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 
 

5. Napirendi pont: 

Vegyes ügyek 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Most van lehetıségünk egyéb, a napirendi pontok között nem szereplı témákról is beszélni. 
Megadom a szót a Piroskának a jelenlegi bányatelepi állapotok felvázolására. 
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Seleski Piroska: 
Jelenleg én látom el a szennyvíz elszállításának megszervezésével kapcsolatos teendıket, és 
igen sokszor nehézségekbe ütközöm. A probléma forrása, hogy egyes családok nem 
hajlandóak a kialakult költségelosztási szisztéma szerint rájuk esı részt kifizetni. Arra 
szeretném kérni az Önkormányzatot, hogy vállalja a szennyvíz elszállítását, és csekken szedje 
be a bányatelepi lakosoktól az elszállítás díját. 

Somogyi Anna polgármester: 
Egy ilyen jellegő megoldást egyszer engedélyeztem, amikor múlt Karácsonykor elárasztotta a 
szennyvíz a bányatelepet, és nem tudták a lakosok a szippantás díját kifizetni. 
Kiszippantattunk, és januárba küldtük mindenkinek az elszállítás díjának rá esı részének 
kifizetésére vonatkozóan a csekket. Az Ilinek ez az egy alkalom is sok plusz munkát jelentett, 
figyelni kellett, hogy ki hogy álla befizetéssel, felszólításokat kellett küldeni, nyilvántartást 
vezetni a befizetésektıl. A Hivatalnak nincs erre kapacitása. A másik aggályom, hogy az 
Önkormányzatnak erre nincs hatásköre. Nem láthatunk el egyes lakosok helyett feladatokat, 
nem fizethetjük ki annak költségét, hogy majd megfizetik. Ha mégse fizetik vissza, akkor 
semmi jogalapunk nincs arra, hogy ezt a tartozást behajtsuk. Ez nem járható út, valami más 
megoldást kell találnotok a probléma megoldására. 

Seleski Piroska: 
Igazából egy családról van szó, akik nem hajlandók kifizetni a rájuk esı részt. Nem tartják 
igazságosnak a költségek elosztásának módját. Jelenleg személyekre elosztva fizetik a 
családok a díjat, ık pedig háztartásokra elosztva szeretnének fizetni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Elızı ülésünkön beszéltünk már a témáról, hozni fogunk a szippantott szennyvíz 
elszállításáról egy rendeletet, amiben meg lesz határozva egy konkrét vállalkozó, aki 
gondoskodik a településen a szennyvíz elszállításáról. Jelenleg a vállalkozó kiválasztása van 
folyamatban, várhatóan novemberben fogunk dönteni a szabályozás végleges formájáról. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Ebben a rendeletben szabályozni fogjuk a közösen használt szennyvíztározók ürítésének, és 
költségei viselésének rendjét is. Ha a rendeletet elfogadják, lesz hatáskörünk a 
szennyvízelvezetéssel kapcsolatos feladatok elmulasztóival szembeni fellépésre. 

Seleski Piroska: 
Addig akkor megpróbáljuk a jelenlegi rendszer szerint végezni a szippantást. Jelenleg is nagy 
a felháborodás a lakók között. Azt mondják, hogy amíg mindenki nem fizet, addig ık sem 
fizetnek, úgyhogy egyre nehezebben jön össze egy-egy szippantásnak a díja. 

Somogyi Anna polgármester: 
Igazából a faluban is mindenki saját maga oldotta meg a szennyvíz elvezetését, még a 
csatornahálózat kiépítése elıtt. Ha valaki nem hajlandó a közös győjtı ürítésének arányos 
díját fizetni, akkor oldja meg maga a szennyvíz tárolását és elszállítását. Lekötik a 
rendszerrıl, és megoldja saját maga az elhelyezést. 

Marosi Ödön képviselı: 
Ha én érintett lennék, még segítenék is neki az önálló tároló megépítésében, csak oldódjon 
meg végre a helyzet. 
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Somogyi Anna polgármester: 
Összefoglalva lezárhatjuk a témát azzal, hogy heteken belül meg fog oldódni a 
szennyvízelszállítás szabályozása. Addig próbálják meg a jelenlegi rendszert tovább 
alkalmazva elszállítani a szennyvizet. 
Van még valakinek megbeszélésre ajánlott témája? 
Amennyiben nincs, megköszönöm az ülésen való megjelenésüket, az ülést bezárom. 

Kislıd, 2009. szeptember 29. 

 

 

 

 

 

 

    Somogyi Anna   dr. Szivák Péter 
 polgármester körjegyzı 


